

英语三级(CET3)翻译题练习辅导四 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/295/2021_2022__E8_8B_B1_E8_AF_AD_E4_B8_89_E7_c67_295413.htm

1 . 汤姆每天晚上在阅览室里做作业。 2 . 二楼厕所的那个人是从英国来的吗？ 3. 客厅里靠窗户的墙上的画里的那个小村庄是你的家乡吗？ 4. 你前面的那个人是一个从英国来的贼。 5. 那个从美国来的小偷每年在北京市偷一百辆自行车。 6. 我不喜欢你们班的那个老师。 7. 学校花园garden里的大树下的那个人是你爸爸吗？ 8. 每天夜里12点你爸爸和你妈妈在客厅loving room里看电视吗

？ 答案: 1 . Tom does his homework in the reading room every evening. 2 . Is the man in WC on the second floor from England? 3 . Is the village in the picture on the wall near the window in the loving room your hometown? 4 . The man in frond of you is a thief from England. 5 . The thief from America steals 100 bikes in Beijing every year. 6 . I don ' t like the teacher of your class. 7 . Is the man under the big tree in the garden in the school your father? 8 . Do your father and mother watch TV in the living room at 12 every night? 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com